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Pitanje postavljeno Agenciji za lijekove i medicinska sredstva BiH - „Da li postoji mogućnost 

uvođenja velikih pakovanja lijekova za pacijente s hroničnim bolestima, a koji primaju 

terapiju preko esencijalne liste lijekova?“ 
 


